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Belediye, 5 milyonluk 
ilaç sarfettiğini söylüyor

Toplum, hukuk 
devleti anlayışını 

benimsemiyor 

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

14 Kasım 2012 tarihli yazısıdır.

 “Gaziantep 
stilini seviyorum” 
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4’TE

4’TE

4’TE

Halk, karasinek ve
sivrisinekten illallah diyor 

4’TE

İpek Yolu toplantısı Gaziantep’in 
tarihinde yapılmış en önemli uluslararası 
toplantıydı.

Sabah, bu tarihi olayı arşivlemek için o 
gün İngilizce yayınlandı.

35 ayrı ülkeden gelen misafirlerin bir anı 
olarak yanlarında götürmek için ortak dil 
olan İnglizce yayınladığı gazete misafirleri 
çok menun etti. Eminim ülkelerine 
döndüklerinde Sabah’ı gösterip, dostlarına 
Gaziantep’teki anılarını anlatacaklardır.

 Bu kadar önemli ve tarihi toplantı ulusal 
basında hakettiği oranda yer almadı.

Şehirde sinek mücadelesinin 
yapıldığına kimse inanmıyor eğer 
sinek mücadelesi yapılsa idi herhalde 
bize de uğrarlardı, diye söylentiler 
var. Sineklerin Gaziantep’i oturulmaz 
hale getirdiği iddia ediliyor.

5 Nisan 
Avukatlar Günü kutlandı... 

Türk toplumunun hukuk devleti 
anlayışını benimsemediğini 
gözlemlemenin endişe verici 
olduğunu vurgulayan Baro Başkanı 
Aziz Canatar, hukuk fakültesinde 
verilen eğitimin kaliteli olmamasından 
da yakındı.

Hukuk fakültelerinde verilen eğitim 
yeterli değil Nereden bakarsanız bakın bir büyük 

insanı sonsuzluğa gönderdiğimiz yılın 
üzerinden tam tamına 86 yıl geçmiş. 
Bir ömür diye düşündüğümüz ve hatta 
Cumhuriyetimizin ilan edilmesinden 
101 yıl geçmiş, hala dimdik ayakta bir 
ülkenin vatandaşlığını yaşamaktayız. Şu 
bir hakikattir ‘Benim naçiz vücudum 
elbet bir gün toprak olacaktır, ancak 
Türkiye Cumhuriyeti ilelebet payidar 
kalacaktır.’ Bu cümleyi unutmamız 
mümkün mü? Mustafa Kemal Atatürk 
bu cümleyi boşuna kurmadığına 
inanmaktayım. 

Hayat şartlarının her geçen gün zorlaştığı Antep’te yaşanan yoksulluktan aileler 
kadar çocuklar da olumsuz etkileniyor. Özellikle kırsal kesimdeki öğrencilerin 

alım gücünün düşmesi kantinlerin satışlarının azalmasına neden oldu

Bir dürüm ve ayran alamayacak Bir dürüm ve ayran alamayacak 
yüzlerce öğrenci bulunuyoryüzlerce öğrenci bulunuyor

Ülke genelinde yaşanan ekonomik 
kriz toplumun tüm kesimini 
derinden etkiliyor. Özellikle 
nüfusun yüzde 50’sinden fazlasının 
işçi olduğu Antep’te vatandaş, 
ekonomik krizi iliklerine kadar 
hissediyor. Hayat pahalılığı 
vatandaşı 
yoksulluğa 
sürüklerken, 
ailelerin geçim 
sıkıntısının yükünü 
çocuklar çekmeye 
başladı. Şıho Kelleci

Aile hekimleri Aralık 
ayında da 5 gün iş bırakacak

Aile Hekimleri Dernekleri Federasyonu Genel Sekreteri Dr. Gökhan 
Erdoğan, ‘’ Sağlık Bakanlığı tarafından yayınlanan aile hekimliği 
sözleşme ve Ödeme Yönetmeliği Değişikliği ile hem vatandaşlarımıza 
sunulacak sağlık hizmetinin kalitesi düşerken hem de aile hekimleri hem 
özlük haklarında hem de maddi olarak büyük zarar görecek’’ dedi. 

Aile 
hekimlerinin, 
Resmî Gazete’de 
yayınlanarak 
yürürlüğe giren 
Aile Hekimliği 
Yönetmeliğine 
yönelik tepkileri 
dinmiyor.

Gökhan Erdoğan

Prof. Dr. Hasan Sözbilir, “Acil önlem alınması hayati derece önemli diye uyardı”

Antep için endişe verici 
bir deprem uyarısı daha

İzmir Dokuz Eylül Üniversitesi (DEÜ) Mühendislik Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü Genel Jeoloji 
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Prof. Dr. Hasan Sözbilir, kırılan fay uçlarındaki enerji transferinin, yeni 
depremlerin tetiklenmesine neden olduğuna dikkati çekerek, "Henüz kırılmayan bu sismik kaynakların 
varlığı nedeniyle özellikle Bingöl, Adıyaman, Malatya, Gaziantep, Hatay ve Adana illerinde depreme hazırlık 
konusunda acil önlemler alınması, halkın bilinçlendirilmesi hayati derecede önemli diye düşünüyorum" dedi.

DEÜ Mühendislik Fakültesi Jeoloji 
Mühendisliği Bölümü Genel Jeoloji 
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Hasan Sözbilir, Elazığ'daki 8 Kasım'da 
meydana gelen 5 büyüklüğündeki depremi 
değerlendirdi. 
Kırılan fay uçlarındaki enerji 

transferi, yeni depremlerin 
tetiklenmesine neden oluyor
Kırılan fay uçlarındaki enerji transferinin, 

yeni depremlerin tetiklenmesine neden 
olduğunu belirten Prof. Dr. Sözbilir, 
"Doğu Anadolu Fayı'nın Pütürge 
segmentinin kırılmasıyla meydana gelen 
6.8 büyüklüğündeki 24 Ocak 2020 Elazığ 
depreminin tetiklemesiyle, 3 yıl sonra 6 
Şubat 2023 Maraş depremleri yaşanmıştı. 
İlk depremde Pütürge fayının hemen 
güneybatısındaki Erkenek, Pazarcık, Narlı 
ve Amanos segmentleri 7.8 büyüklüğünde 
bir deprem üreterek, Hatay Havalimanı'na 
kadar kırılmıştı. Bu deprem, 20 Şubat 
2023'te, Hatay Havalimanı güneyinde 6.4 
büyüklüğündeki Antakya-Defne depremini 
tetiklemişti. 16 Ekim 2024'te ise 6 Şubat 
depremi yüzey kırığının kuzey ucu ile 
24 Ocak 2020 yüzey kırığının güney ucu 
arasında 5.9 büyüklüğünde Malatya-Kale 
depremi yaşanmıştı. Yaklaşık 1 ay sonra, bu 
sefer de Pütürge segmentinin kuzeydoğu 
ucundaki Palu segmentinde yeni bir deprem 
gerçekleşmiş oldu. Yani, 8 Kasım tarihinde 
5 büyüklüğünde meydana gelen Elazığ 
depremi, 2020 yılında Pütürge segmenti 
üzerinde meydana gelen Elazığ depreminin 
tetiklediği bir deprem olarak düşünülebilir" 
diye konuştu.

10 ayda 357 kadın, erkekler 10 ayda 357 kadın, erkekler 
tarafından öldürüldütarafından öldürüldü

Türkiye Kadın 
Dernekleri 
Federasyonu 
(TKDKF), 10 
aylık kadın 
cinayeti raporunu 
yayımladı. 
Türkiye Kadın 
Dernekleri 
Federasyonu’nun 
raporuna göre, 1 
Ocak - 31 Ekim 
tarihleri arasında 
357 kadın erkekler 
tarafından 
öldürüldü.

Bütçeden en büyük onlar alıyor ama…

Vatandaş ödedi, müftülükler ödemedi
Gaziantep Su ve 

Kanalizasyon İdaresi 
(GASKİ) Genel 
Müdürlüğü’nün 2023 
Yılı Sayıştay Denetim 
Raporunu kamuoyuna 
açıklandı. Denetim 
raporuna göre 6 Şubat 
Kahramanmaraş 
depremlerinden 
derinden etkilenen 
Antep’teki vatandaş 
su borcunu öderken, 
Şahinbey ve Şehitkamil 
İlçe Müftülüklerinin su 
borcunu ödemediği 
ortaya çıktı. 

Bir öğrencinin hayatına 
dokunmak ona katkı 

sağlamak en büyük iyilik
Tilkiler Köyü Eğitim Kültür Sağlık 

ve Dayanışma Derneği tarafından 
düzenlenen eğitime katkı gecesi 
yaklaşık 600 kişinin katılımı ile 
gerçekleşti. Gece de toplanan 
bağışlar, öğrencilere burs olarak 
verilecek. 4’TE

4’TE

Ekim’de 
252 bin 608 
yolcuya 
hizmet verildi

T.C. Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanlığı 
Devlet Hava 
Meydanları İşletmesi 
(DHMİ) Genel 
Müdürlüğü, Gaziantep 
Havalimanı’nın 2024 
yılı Ekim ayına ait 
hava yolu uçak, yolcu 
ve yük istatistiklerini 
açıkladı. Buna 
göre; Gaziantep 
Havalimanı’nda ekim 
ayında, iç hat yolcu 
trafiği 221.995 dış hat 
yolcu trafiği 30.613 
oldu. Böylece ekimde 
toplam 252.608 
yolcuya hizmet 
verildi. 4’TE

10 ayda 30 
milyar TL takibe 
düştü 2’DE
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
DEMET ECZANESI

Eski Garajlar Büyük Veliç Oteli Yukarısı(Sağlık Ocağı 
Karş.) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03422517412

YENİ HOŞGÖR ECZANESİ
Cumhuriyet Mah. (Ayla Alevli Sağlık Ocağı Yanı-Hoşgör 

İmam Hatip Arkası) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03423395558

GÜZ ECZANESİ
Abdülkadir Yüksel Devlet Hastanesi Acil Karşısı / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 3438006
İCONOVA ECZANESİ

15 TEMMUZ MAH.PROF.NECMETTİN ERBAKAN 
CAD.NO:74MF (PRİME MALL AVM YANI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 503 03 33
İSTİKLAL ECZANESİ

ibni Sina Mahallesi 400 Nolu nO:81/CH (Şehir 
Hastanesi Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0554 342 37 27
YILMAZ ECZANESİ

Güneykent Mah. 282 Nolu Sok. No:7/B (500 Evler Sağlık 
Ocağı Bitişiği-Sembol Market Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0549 132 47 46
YEDİTEPE ECZANESİ

Yeditepe mahallesi 85083 nolu sokak No: 23/A Şahinbey 
ilçe sağlık müdürlüğü yanı / ŞAHİNBEY

Telefon : 0534 686 00 27
KARATAŞ BERAT ECZANESİ

Şahintepe mah. 133394 nolu cad no:10C/A-B (karataş 
2. Bölge Evkur'un 100 metre ilerisi Ergün elektrik yanı) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 03423431011

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
VAKKASYILDIZ ECZANESİ

Mücahitler Mahallesi Sezen Aksu Bulvarı Sokak 
No:13/A (Olay Tv Arkası -Şehitkamil Kültür Merkezi 

Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423241005
MUMBUÇ ECZANESİ

Gazi Muhtar Paşa Bul.N:39/C(Halı Sarayı Kar.Has 
Ekmek Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 321 83 84
AYŞEGÜL ECZANESİ

Emek Mahallesi Sühayla Tahaoğlu Sokak No:25/A ( 
Emek Hastanesi Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 321 81 21
Ü.KASAPBASI ECZANESI

Fevzi Çakmak Bul.34/B 25 Aralık Devlet Hastanesi 
Karşısı / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 336 07 31

YENI ÇIKSORUT ECZANESİ
Umut mahallesi 82 nolu cadde no.56.B (TATLICI 

AYHAN ÇAPRAZI, KURTOĞLU MARKET-FOTO 
ÇELİK YANI.)Şehitkamil Gaziantep / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 05413551509
CAN ECZANESI

KAYAÖNÜ MAHALLESİ 42021 NOLU SOKAK 
NO:51/B (Safir ve Elit Otel Arkası-Aytemiz Petrol Arkası- 

Güvenpark Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 2205887
YESILOVA ECZANESI

EYDİBABA MAHALLESİ KORUTÜRK CADDESİ 
NO:55/B - 55/C (Karşıyaka Polis Karakolu'nun 150 m 

ilerisi - "Kardeşler Simit Fırını karşısı") / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 3230109

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
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Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

35 ayrı ülkeden gelen 
misafirlerin bir anı olarak 
yanlarında götürmek için 
ortak dil olan İnglizce 
yayınladığı gazete misafirleri 
çok menun etti. Eminim 
ülkelerine döndüklerinde 
Sabah’ı gösterip, dostlarına 
Gaziantep’teki anılarını 
anlatacaklardır.

 Bu kadar önemli ve tarihi 
toplantı ulusal basında 
hakettiği oranda yer almadı.

Büyük bir fırsat kaçırıldı. 
Toplantının medya ayağı daha 
iyi organize edilebilirdi. Bunu 
eleştirmek için yazmıyorum. 
Çünkü, bu yoğunlukta bir 
toplantı her ay yapılmıyor. 
Belediyenin imkanları 
eminim sonuna kadar 
zorlandı. Gelenlerin hemen 
hepsine tercüman gerekliydi. 
Bu kadar tercümanı nereden 
bulaksınız. Yani, kolay iş değil.

 Young Hoon Kwaak, İpek 
Yolu organizasyonunun 
başkanı. Başka ünvanları da 
var. Hoş bir insan. Çok güzel 
konuştu, Gaziantep’i ve Dr. 
Güzelbey’i hep övdü.

Ama bir özelliği daha 
vardı ki, inanın duyunca 
inanamadım! PSY, Young 
Hoon Kwaak’ın yeğeniymiş. 
Aman Allahım!

 Herkesin duyduğu ama 
belki tam olarak anlamadığı 

Gangnam Style’ı şöyle 
anlatayım:

Gangnam Style, Güney 
Koreli müzisyen Park Jae-
sang,  tanınan adıyla PSY’nin 
2012 yılı yapımı şarkısı. 
Komik, ritmik ve Park Jae-
sang’ın alışılmadık dans 
figürlerinden dolayı çok 
büyük ilgi gördü. Şarkı 15 
Temmuz 2012’de yayınlandı. 
Youtube’a yüklenen videosu, 
seçim kazanan Obama’dan 
daha popüler. Şimdiye kadar 
716 milyon kez izlenme 
sayısıyla bütün rekorları altüst 
etti.

 Biz PSY’den 
faydalanabilirdik. Kwaan, 
“Ben PSY’nin değil, 
Gaziantep’in stilini 
seviyorum” sözünü Avrupa 
medyasına ve sosyal medyaya 
taşıyabilseydik, Gaziantep’i 
yüzmilyonlar tıklayıp, burası 
da neyin nesiymiş diye bizi 
öğreneceklerdi.

Büyük ama çok büyük fırsat 
kaçırıldı.

 N’apalım, bizim iflah olmaz 
felsefemiz, “Küçük olsun 
benim olsun”dan asla taviz 
veremiyoruz.

Herşeye rağmen bu 
şahane organizasyonu 
gerçekleştirenler, Gaziantep’e 
yıllarca konuşulacak tarihi bir 
hizmette bulundular.

 “Gaziantep 
stilini seviyorum”

Beyaz atlı Sultan
Tuhaf bir adam Ali Ağaoğlu.
Ama kesinlikle iyi bir örnek değil!
Gençliğini yaşayamamış, iyi bir 

eğitim alamamış, görgü kurallarına 
uzak kalmış.

Paranın her şeye kadir olduğunu 
idrak etmiş!

Medyanın ve insanların 
hayallerinin zahmetsiz, emeksiz 
parayla satın alınabildiğini anlamış.

Sultan Fatih’in beyaz atına binip 
Fatih Ormanı’nda gezinirken 
insanların kendisine hayranlık 
duyduğunu keşfetmiş!

 Mimarların projelerini masadan 
elinin tersiyle çöpe atıyor, 
“Olmamış olmamış!..” diyordu.

Kızından daha genç mankenlerle 
gazetecilere poz veriyor, garajındaki 
dünyanın en pahalı arabalarından 
oluşturduğu, değeri 100 milyon lira 
otomobillerin üzerine oturarak, 
gençken yapamadıklarının 
intikamını alıyordu!

 Bir adam Rolls-Royce’un ve 
Bentley’in bütün modellerini niye 
satın alır ki?

Hem beyaz ata biniyor, hem de 
çeşit çeşit Rolls-Royce’lara!..

 Baktı ki, parayı verince gazeteler 
ve televizyonlar, ne derse, ne 
yaparsa kendisinde keramet 
buluyor,  o halde artık yapılacak 
iş, yarattığı modeli daha da ileri 
götürmekti!..

Başbakan gibi, Diyarbakır’a 
giderken o da arabasını TIR’la 
önden gönderiyor, özel uçakla 
uçuyor, orada kendisini 
hayranlarına karşılattırıyordu.

Parayı bastırınca da, televizyonlar, 
gazeteler kendisine bol yer veriyor, 
o da güler yüzü ile vatandaşlarına 
hayal satıyordu!

 Ancak hesap edemediği bir-iki 
iyi adam önüne taş koydular!

Ağaoğlu, bunların birisini, 
Fatih Altaylı’yı birkaç sene evvel 

altetmişti!
Büyük trajlı Hürriyet ve İstanbul 

Sabah’ın birinci sayfasının 
neredeyse dörtte birine “My Tower” 
diye dikine reklam vererek edep 
dışı bir şeyler anlatmak istemişti.

Ama devran döndü, “My Tower”, 
“Ooh! Tower” oldu!

Maslak 1453 birinci ve ikinci 
projesinin Ağa’ya bir milyar dolara 
mal olacağı hesaplanıyor.

Artık Ali Ağaoğlu, Türkiye için 
gerçekten unutulmayacak bir 
‘örnek’ oldu.

Öyle yaparsan, işte böyle olur, 
örneği.

 Bakmayın şimdi bir-iki gazete 
hariç kimse birşey yazmıyor. 
Çünkü reklam almaya devam 
ediyorlar.

Ama Antep’in meşhur lafı ‘Bol 
bitti, aşk bitti’ yakında sahneye 
konursa, görürsünüz neler yazarlar, 
neler…

İpek Yolu toplantısı Gaziantep’in 
tarihinde yapılmış en önemli 
uluslararası toplantıydı.

Sabah, bu tarihi olayı arşivlemek 
için o gün İngilizce yayınlandı.

Patolojik vaka
Geçen gün, Kılıçdaroğlu, 

Başbakan Erdoğan’a, dün de 
Erdoğan, Kılıçdardoğlu’na ‘asıl 
patolojik vaka sensin!” dediler.

 Herkes aşağı yukarı liderlerin 
ne demek istediklerini anladılar 
ama, ben de bilimsel olarak 
açıklamasını yazayım, belki size 

de ileride lazım olabilir!
 “Psikopatoloji açısından 

bakıldığı zaman, tanısı tam 
olarak konulamamış ancak 
"normal" tanımı içerisinde ele 
alınması mümkün olmayan, 
pasif agresyonu temel iletişim 
yolu olarak kullanan kişidir. 

Psikolojik yardım alabilmesi için 
acilen bir uzman ile görüşmesi 
gerekmektedir.”

Aykut Tuzcu’nun 
14 Kasım 2012
tarihli yazısıdır

Ekonomim'den İbrahim Ekinci'nin 
haberine göre; Türkiye’deki yüksek faiz 
oranları ve azalan satın alma gücü, 
bireylerin borç ödemelerinde ciddi 
sorunlar yaşamasına neden oldu. 
Bankacılık Düzenleme ve Denetleme 
Kurumu (BDDK) verilerine göre, 
2024 yılının ilk 10 ayında bireysel 
kredi kartlarında takibe düşen borçlar 
30 milyar TL’den fazla artış gösterdi. 
Özellikle bu dönemde bireysel kredi 
kartları ve kurumsal kredi kartları, 
takibe düşen alacakların büyük 
bölümünü oluşturdu. Bireysel kredi 
kartlarındaki takipteki alacakların 
yüzde 65,2’si, kurumsal kredi 
kartlarındaki takipteki alacakların 
ise yüzde 49,9’u, sadece bu yılın ilk 
10 ayında takibe düşen borçlardan 

meydana geldi.
Vatandaş kart 

borcunu ödeyemiyor
2024 yılı başında bireysel kredi 

kartlarında takibe düşen alacak miktarı 
16 milyar TL iken, 1 Kasım itibarıyla 
bu rakam 46 milyar 133 milyon TL’ye 
ulaştı. Bu durum, toplam takibe düşen 
alacakların yaklaşık üçte ikisinin bu yıl 
gerçekleştiğini ortaya koyuyor. Yüksek 
faiz oranları ve enflasyon karşısında 
eriyen alım gücü, bireyleri borçlarını 
ödeyemez hale getirirken, özellikle 
bireysel kredi kartları en fazla sorun 
yaşanan alan oldu.

Kurumsal kredi 
kartlarında da tablo farklı değil

Bireysel kredi kartlarının yanı 
sıra kurumsal kredi kartlarında da 

benzer bir artış yaşandı. 5 Ocak 
2024’te 3 milyar 647 milyon TL olan 
kurumsal kredi kartları bakiyesi, 1 
Kasım itibarıyla 7 milyar 273 milyon 
TL’ye yükseldi. Bu, kurumsal kredi 
kartlarında takibe düşen alacakların 
yüzde 49,9 artış gösterdiği anlamına 
geliyor.

Kredilerde de sıkıntı artıyor
Takibe düşen alacakların yalnızca 

kredi kartları ile sınırlı kalmadığı, taşıt, 
konut ve ihtiyaç kredilerinde de ciddi 
bir artış yaşandığı gözleniyor. BDDK 
verilerine göre, taşıt kredilerinde takibe 
düşen toplam kredilerin yüzde 37,5’i, 
konut kredilerinde yüzde 26,9’u, ihtiyaç 
kredilerinde ise yüzde 38,2’si bu yılın 
ilk 10 ayında takibe düşen borçlardan 
oluşuyor.

Ticari kredilerde takip 
oranı daha düşük

Öte yandan, ticari kredilerde takibe 
düşen alacak oranı diğer kredilere göre 
daha düşük seyrediyor. 2024 yılının 
ilk 10 ayında ticari ve diğer kredilerin 
bakiyesi 5 Ocak’ta 145 milyar 864 
milyon TL iken, 1 Kasım’da bu rakam 
179 milyar 943 milyon TL’ye yükseldi. 
Bu durumda, ticari kredi alacaklarının 
yalnızca yüzde 18,9’u bu yılın ilk 10 
ayında takibe düşen borçlardan oluştu. 
KOBİ kredilerinde ise benzer bir 
durum gözleniyor; 5 Ocak’ta 57 milyar 
123 milyon TL olan takipteki KOBİ 
kredileri bakiyesi, 1 Kasım’da 77 milyar 
978 milyon TL’ye ulaştı. Bu da KOBİ 
kredilerinde takibe düşen borçların 
yüzde 26,7 oranında arttığını gösteriyor. 
T24

Vatandaş borcunu ödeyemiyor, kredi kartı batığı büyüyor 

10 ayda 30 milyar TL takibe düştü
2024'ün ilk 10 ayında bireysel krediler ve kredi kartlarında takibe düşen alacaklar 

yüzde 111 artarken, kredi kartı borçlarındaki artış yüzde 200’e ulaştı. 10 ayda 
bireysel kredi kartlarında takibe düşen borçlar 30 milyar TL’den fazla artış gösterdi.

Hanehalkı İşgücü Araştırması 
sonuçlarına göre; 15 ve daha yukarı 
yaştaki kişilerde işsiz sayısı 2024 yılı 
Eylül ayında bir önceki aya göre 35 
bin kişi artarak 3 milyon 100 bin 
kişi oldu. İşsizlik oranı ise değişim 
göstermeyerek yüzde 8,6 seviyesinde 
gerçekleşti. İşsizlik oranı erkeklerde 
yüzde 6,7 iken kadınlarda yüzde 
12,3 olarak tahmin edildi. 
Hanehalkı İşgücü Araştırması 
sonuçlarına göre; 15 ve daha yukarı 
yaştaki kişilerde işsiz sayısı 2024 yılı 
Eylül ayında bir önceki aya göre 35 
bin kişi artarak 3 milyon 100 bin 
kişi oldu. İşsizlik oranı ise değişim 
göstermeyerek yüzde 8,6 seviyesinde 
gerçekleşti. İşsizlik oranı erkeklerde 
yüzde 6,7 iken kadınlarda yüzde 
12,3 olarak tahmin edildi.

Mevsim etkisinden arındırılmış 
istihdam oranı yüzde 49,7 oldu
İstihdam edilenlerin sayısı 2024 

yılı Eylül ayında bir önceki aya 
göre 95 bin kişi artarak 32 milyon 
823 bin kişi, istihdam oranı ise 
0,1 puan artarak yüzde 49,7 oldu. 
Bu oran erkeklerde yüzde 67,3 
iken kadınlarda yüzde 32,5 olarak 
gerçekleşti.

Mevsim etkisinden arındırılmış 
işgücüne katılma oranı yüzde 54,4 

olarak gerçekleşti
İşgücü 2024 yılı Eylül ayında bir 

önceki aya göre 131 bin kişi artarak 
35 milyon 923 bin kişi, işgücüne 

katılma oranı ise 0,2 puan artarak 
yüzde 54,4 olarak gerçekleşti. 
İşgücüne katılma oranı erkeklerde 
yüzde 72,1 iken kadınlarda yüzde 
37,0 oldu.

Genç nüfusta mevsim 
etkisinden arındırılmış işsizlik 

oranı yüzde 17,1 oldu
15-24 yaş grubunu kapsayan genç 

nüfusta işsizlik oranı bir önceki aya 
göre 0,3 puan artarak yüzde 17,1 
oldu. Bu yaş grubunda işsizlik oranı; 
erkeklerde yüzde 13,5, kadınlarda 
ise yüzde 24,0 olarak tahmin edildi.

Mevsim ve takvim etkilerinden 
arındırılmış haftalık ortalama fiili 

çalışma süresi 42,7 saat oldu
İstihdam edilenlerden referans 

döneminde işbaşında olanların, 
mevsim ve takvim etkilerinden 
arındırılmış haftalık ortalama fiili 
çalışma süresi 2024 yılı Eylül ayında 
bir önceki aya göre aynı seviyede 
kalarak 42,7 saat olarak gerçekleşti.

Mevsim etkisinden arındırılmış 
atıl işgücü oranı yüzde 25,6 oldu
Zamana bağlı eksik istihdam, 

potansiyel işgücü ve işsizlerden 
oluşan atıl işgücü oranı 2024 yılı 
Eylül ayında bir önceki aya göre 1,7 
puan azalarak %25,6 oldu. Zamana 
bağlı eksik istihdam ve işsizlerin 
bütünleşik oranı yüzde 17,3 iken 
işsiz ve potansiyel işgücünün 
bütünleşik oranı yüzde 17,9 olarak 
tahmin edildi. T24

TÜİK’e göre eylülde TÜİK’e göre eylülde 
işsizlik oranı değişmedi

TÜİK verilerine göre, eylül ayında mevsim etkisinden 
arındırılmış işsizlik oranı yüzde 8,6 seviyesinde gerçekleşti.
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Bir süre önce Belediye 
tarafından şehrin ilaçlanarak 
kara ve sivrisineklerden 
temizlendiği, beş milyon liralık 
ilaç sarf edildiği, 20 pülverizatör 
alınarak mücadelenin devam 
ettiği yolundaki açıklaması 
vatandaşın tepkisine yol açtı. 

Gazetemizi ziyaret eden, çeşitli 
yerlerde muhabirlerimizle 
görüşen yurttaşlar infial halin de 
soruyorlar: «Belediye bu kadar 
ilaç parasını sokağa mı attı? 
Hangi semtler, mahalleler, evler 
ilaçlanmış? Bizlerin semtlerine 
gelen, giden ekipleri görmedik. 
Alleben deresi için pislik içinde, 
sinek yuvası. Evlerimizde 

sivri ve karasineklerden 
oturamıyoruz. Mücadele yapıldı 
ise bu haşereler ne geziyor. İri 
iri sivri sineklerin vızıltıları 
moralimizi bozuyor. Kimin 
evinin, mutfak ve tuvaletinin 
ilaçlandığını da bilmiyoruz. 
Evlerimize sineklerle mücadele 
için ilaç yapıldığı zaman 
yazılmak üzere ilaçlama fişleri 
dağıtılmıştı. Üzerinde bir 
tek çizik, yazı yok. Böyle bir 
ilaçlama yapılsaydı, buralara 
yazılması gerekmez miydi? 
Belediye yetkililerinin meseleyi 
açıklığa kavuşturması gerekiyor. 
Her taraf sineklerle dolu. Bu 
nasıl mücadele?» deniliyor.

Halk, karasinek, sivrisinekten illallah diyor 

Belediye, 5 milyonluk Belediye, 5 milyonluk 
ilaç sarfettiğini söylüyorilaç sarfettiğini söylüyor

Şehirde sinek mücadelesinin yapıldığına kimse inanmıyor eğer sinek mücadelesi yapılsa idi herhalde 
bize de uğrarlardı, diye söylentiler var. Sineklerin Gaziantep’i oturulmaz hale getirdiği iddia ediliyor.

Gazetemizi ziyaret 
eden BAĞ-KUR’lu 
yurttaşlar primlerini 
yatırmak için banka 
banka dolaştıklarını, 
bazılarının hiç 
almadığını, bazılarının 
da kuyruklar da saatlerce 
beklettiğini söylediler. 

Sorunu ilettiğimiz 
BAĞ-KUR Gaziantep 
şube müdürü Cemal 
Aslan şikayetlerin 
kendilerine de geldiğini, 
sorunları genel 
müdürlüğe ilettiklerini 
söyledi. BAĞ-KUR 
müdürü Cemal Aslan: 
«Bankalara müdahale 
yetkimiz yok. Genel 

müdürlüğümüz 
bankalarla anlaşma 
yapmış. Buna göre BAĞ-
KUR sigortalılarının 
primlerini almaları 
gerek.» dedi. 

BAĞ-KUR’lu 
vatandaşlar Halk 
bankasının primleri 
hiç almadığını, Emlak 
Kredi bankasının ise 
öğleye kadar, bazen 
saat 14'e kadar aldığım, 
bu yüzden de uzun 
kuyruklar oluştuğunu 
söylediler. Emlak Kredi 
bankasına gittiğimizde 
50 metreye yakın ikili, 
üçlü uzun kuyrukların 
oluştuğunu gördük.

BAĞ-KUR’luların 
ızdırabı dinmeyecek mi? 

Banka kapılarında sürünmekten ne zaman 
kurtulacaklar? BAĞ-KUR Müdürü Aslan, 
şikayetlerin kendilerine de geldiğini, durumu 
genel müdürlüğe ilettiklerini söyledi.

Ticaret ve Sanayi Odasında düzenlenen 
toplantıda, cilalı mercimek sorunu 
konuşuldu. Toplantıda konuşan Ticaret 
ve Sanayi Odası genel sekreteri: «Cilalı 
mercimek konusunda tüzükte bazı 
bağlayıcı maddeler var. Siz karara 
varırsanız biz oda olarak elimizden geleni 
yaparız.» dedi.

Toplantıya katılan bir iş adamı ise; 
Mercimek cilalama işinin 50 yıldan 
bu yana devam ettiğini, bunun 
önlenebilmesi için İmalatçı kadar 
toptan satıcının da cezalandırılmasının 
gerektiğini söyledi. Diğer bir işadamı: 
«Ben satmasam başkası satıyor, ya serbest 

satılmalı, ya da hiç satılmamalı, satıcı 
istese de imalatçı göndermemeli» dedi. 

Toplantıda Bakanlığa gönderilen 
yazının cevabı okundu. Cevapta cilalanan 
mercimeğin toz ve mikroorganizmaları 
üzerinde toplayacağı, bunun belirli bir 
süre sonra oksidasyona sebep olacağı 
belirtiliyordu.

Diğer bir imalatçı; bazı ülkelerin cilalı 
mercimek istediğini, dışarıya gönderilen 
cilalı mercimeğin bazen geri döndüğünü, 
yurt İçinde satışın yasak olmasından 
dolayı, cilalı mercimeğin ellerinde 
kaldığını, onun için cilalı mercimeğin 
serbestçe satılması gerektiğini söyledi.

Cilalı mercimek satışı 

İmalatçılar Ticaret Odasında bir toplantı yaptı
Mercimek imalatçıları bir toplantı düzenledi. Toplantıya 23 imalatçı katıldı. 

Hayvan ihracatının başlatılması için 
çalışmalar devam ediyor. Şehrimizde 
merkezi bulunan Güneydoğu 
Canlı Hayvan İhracatçıları Birliği 
yöneticilerinden bir gurup Ankara'ya 
giderek sorunları yetkililere ileterek 

çözüm yolları isteyecek. Daha önce de 
Habur kapısının canlı hayvan ihracatı için 
açılması amacıyla aynı kuruluş tarafından 
Cumhurbaşkanı, Başbakan ve ilgili 
bakanlıklara birer telgraf çekilerek yardım 
istenmiş, hiçbir sonuç alınamamıştı.

Canlı hayvan ihracı için Habur kapısının açılması istendi 
Canlı hayvan ihracatçıları Birliğinden bir heyet Ankara’ya gidiyor

Sebze ve meyve fiyatlarında son 
haftada düşüş görülmeye başladı. Taze 
fasulye seyyar satıcıda 75, bakkallarda 
100 lira, Salatalık 40-60 lira, domates 
seyyar satıcıda 100, bakkalda 150 lira, 
patates seyyar satıcıda 125, bakkalda 

150, Çilek seyyar satıcıda 250, bakkalda 
300-350 lira Patlıcanda yine düşüş 
görülmedi. Hâlâ 350 liradan satılıyor. 
Yerli marul da çıktı. Tanesi seyyar 
satıcıda 25, bakkalda 40-50 liradan 
satılıyor.

Karpuz çıktı kilosu 300 lira
Seyyar satıcılarda kilosu 250, dükkanlarda 300 liradan satılıyor. Emniyet Müdürlüğüne bağlı Trafik 

Müdürlüğü kontrol ekipleri tarafından 
sürücülere ceza yağdırılıyor. Aralıksız 
olarak sürdürülen kontrollerde büyük 
para cezalan toplanıyor. Özellikle 
cumartesi ve pazar günleri hatalı 
sürücülerden 1,5 milyon lira para 
cezası alınıyor. Dün denetleme ekipleri 

tarafından 1216 oto ve sürücüsünün 
kontrol edildiği bildirildi. 
Kontrollerde 254 sürücünün hatalı 
bulunduğu 54 sürücü hakkında 
ceza zaptı düzenlendiği, iki aracın 
trafikten menedildiği bildirildi. 
Sürücülerden 551 bin lira para cezası 
alındı. 

Trafik memurları ceza yağdırıyor 

Hukuk fakültelerinde 
verilen eğitim yeterli değil 

Bağımsız yargının savunma-karar, sac 
ayağından birini temsil eden avukatlık 
mesleğinin ciddi sorunları olduğunu 
belirten Gaziantep Barosu Başkanı 
Avukat Aziz Canatar, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: "Eğitim alanında ve 
parasal anlamda sorunlarımız var. 
Avrupa Birliği ülkelerinde gerçek ve 
tüzel kişilerin avukat tutma mecburiyeti 
vardır. Avukatlık Kanunu’na 
göre avukat tutma zorunluluğu 
bulunan şirket ve kooperatifler bu 
yükümlülüğü yerine getirmiyorlar. 
Hukuk fakültelerinde verilen eğitim 
de yeterli değil. Mesleğimizi yaparken 
karşılaştığımız sorunlar, uyum 
yasaları çerçevesinde nispeten azalmış 
olsa da var. Avukatlık mesleğinin, 
yargının en önemli görevlerinden 
birini ifa ettiğinin, aynı okullardan 
mezun olduğumuz sav- karar erki 
içinde olan arkadaşlarımız tarafından 
anlaşılamaması da bizi üzüyor." 

Vakıf üniversitesinden mezun olan 
160 kişiden 6'sı barajı geçebiliyor 

Baro Başkanı Av. Aziz Canatar, "5 
Nisan Avukatlar günü kutlamaları, 
avukatlık mesleği ve sorunlarının yılda 
biz kez dahi olsa konuşulup tartışıldığı 
bir platform haline dönüşmüştür. 
Mesleğimiz, maalesef istenilen seviyede 
olmayıp, her geçen gün de kötüye 
gitmektedir. Sorunlarımız, yılda bir 
güne sığdırılamayacak kadar yoğundur. 

Avukatların, eğitim ve maddi 
anlamda sorunları vardır. Mesleğe 
başlamadan önce fakültede alınması 
gereken eğitim, maalesef yeterli 
değildir. Ülkemizde hukuk fakültesi 
açılması, bütün sorunları çözecek 
mantığı ile teşvik edilmekte, fakat 
eğitim seviyesine bakıldığı zaman, 
iyi bir hukukçu yetiştirilemediği 
görülmektedir. Anabilim dalı 
başkanlıkları bile bulunmayan bu 
fakülteler ehliyetli ve liyakatli meslek 
mensubu yetiştirmekten uzak bir 
görüntü vermektedir. Anlı şanlı vakıf 
üniversitelerinin, adli yargı sınavına 
giren 160 öğrencisinden sadece 6'sı 
barajı geçebilmiştir" dedi. 

Staj dönemi çok iyi değerlendirilmeli 
Ülkemizin her alanında olduğu gibi, 

avukatlık mesleğinin sorunlarının da 
çözülemeyecek sorunlar olmadığını dile 
getiren Canatar, "Türkiye Barolar Birliği 
ve barolarımız birlikte hareket ederek 
mesleğimizin önündeki engellerin 
kaldırılması konusunda, önemli 
çalışmalara imza atmaktadır. Gaziantep 
Barosu olarak bizler de üzerimize 
düşeni yapmanın gayreti içerisindeyiz. 
Mesleğimizin en önemi devrelerinden 
biri olan staj döneminin iyi geçirilmesi 
için Türkiye Baro Birliği ile birlikte 
hareket ederek, çok amaçlı olarak 
kullanabileceğimiz Gaziantep Ticaret 
Odası'nın eski yeri satın alınmıştır ve 
en kısa zamanda, meslektaşlarımızın 
hizmetine sunulacaktır" dedi.

5 Nisan Avukatlar Günü kutlandı... 

Toplum, hukuk devleti Toplum, hukuk devleti 
anlayışını benimsemiyor anlayışını benimsemiyor 

Türk toplumunun hukuk devleti anlayışını benimsemediğini gözlemlemenin endişe verici olduğunu 
vurgulayan Baro Başkanı Aziz Canatar, hukuk fakültesinde verilen eğitimin kaliteli olmamasından da yakındı.

Avukatlık kurumu 
bağımsız yargının 

temel unsurlarındandır 

Hukuk kurallarının tam ve 
zamanında uygulanması halinde 
toplumsal huzur ve güvenin 
sağlanabileceğine dikkati çeken 
Bilgin, şunları kaydetti: "Bağımsız 
yargının temel unsurlarından 
biri olan avukatlık kurumu, 
çağdaş demokrasilerde, hukuk 
kurallarının işletilmesinde, adalet 
ve hakkaniyet esaslarının tesis 
edilmesinde ve uygulanmasında 
önemli rol oynayan bir 
kurumdur. Ancak, hukuk 
kurallarının tam olarak uygulana- 
bilmesi insanların bu yönde 
bilinçlendirilmesiyle mümkündür. 
Hukukun uygulanma alanı 
bulamadığı yerlerde huzur, 
güven ve mutluluğun olması 
beklenemez. Haklı olanın değil, 
güçlü olanın egemen olduğu yerde 
huzur ve güven değil eşitsizlik, 
başıboşluk ve kargaşa olur."

Vali Lütfullah Bilgin, avukatların 
onurlu, saygın ve kutsal bir görevi 
yerine getirdiklerini vurguladı.

OSB'nin oluşumunda görev alan 
ve seçimleri tamamlanan Ticaret 
Odası ve Gaziantep Sanayi Odası'nın 
yeni üyelerini bildirmesinden sonra 
yapılan Müteşebbis Teşekkül Heyeti 
toplantısında OSB yönetiminin görev 
dağılımı yapıldı. 

Vali Lütfullah Bilgin başkanlığında 
toplanan OSB Müteşebbis Teşekkül 
Heyeti, Cahit Nakıboğlu'nu yeniden 
yönetim kurulu başkanlığına seçti. 
Yönetim kurulu üyeliklerine ise Cevdet 
Akınal, M. Eyüp Özkeçeci, Mustafa 
Eruslu ve Bilal Aksoy getirildi. 

Nakıboğlu, yaptığı açıklamada, 
hedeflerinin üretimi artırmak, üretici 
firmaların sorunlarına çözüm bulmak 
olduğunu belirtti. 

Gaziantep'in çok önemli bir 
üretim merkezi olduğunu ifade eden 
Nakıboğlu, şöyle dedi: "Gaziantep'teki 
üretimin çok büyük bir kısmının 
gerçekleştirildiği bölgemiz gerek 
altyapısı ve genişleme potansiyeli, 

gerekse de büyüklüğü ile Türkiye'nin 
en önemli üretim merkezlerinden 
biridir. Birçok sektörde Türkiye ve 
dünyada söz sahibi olan Gaziantep 
Organize Sanayi Bölgesi'nin yeni 
belirlenen Müteşebbis Teşekkül 
Heyeti ile yönetim kurulu üyeleri, 
Gaziantep'teki diğer kurumlarla işbirliği 
içinde bölgemizi daha iyi seviyelere 
taşıyacaktır. Yeni yönetim kurulumuz 
bölgemizdeki üretimi arttırmak ve 
faaliyet gösteren üretici firmaların tüm 
problemlerini çözüme kavuşturmak için 
çalışmalarını önümüzdeki dönemde 
daha da arttıracaktır. Bölgemizi 
yabancı yatırımcılar için daha cazip 
hale getirmeye yönelik çalışmalarımızı 
yoğunlaştıracağız. Nakıboğlu, 
Gaziantep'te işsizliğin önlenmesindeki 
en önemli iş sahalarını barındıran 
Gaziantep OSB'nin, kentteki diğer 
kuruluşların katkısıyla üretim, ihracat 
ve istihdam rakamlarını çok daha 
yukarıya taşıyacağını da kaydetti.

Yeni OSB yönetimi ilk toplantısını yaptı 
Organize Sanayi Bölgesi Başkanlığı'na Cahit Nakıboğlu yeniden seçildi. 

ABİGEM Direktör Vekili Funda 
Suran, Gaziantep Ticaret Borsası'nda 
düzenlenen toplantıda yaptığı 
konuşmada, yürüttükleri çalışmayla 
Gaziantep için ekonomik öneme sahip 
bulgur sektörünün gelişmesi için yol 
haritası hazırlayacaklarını belirtti. 

Sektör için yol haritası hazırlarken 
bulgur üreten firmaların temsilcileriyle 
birlikte çalışacaklarını kaydeden Suran, 
"Bulguru öncelikle desteklememiz 
gereken ürün olarak belirledik" dedi. 

Bulgurcular Sanayicileri Derneği 
Başkanı Abdurrahman Avcı da 
konuşmasında, bulgur için daha etkili 
tanıtım çalışmaları yapılmasının 

zorunlu olduğunu ifade etti. 
Avcı, "Başarıyla ürettiğimiz bulguru 

tanıtmada ve pazarlamada yeterince 
başarılı olduğumuza inanmıyorum" diye 
konuştu. 

Gaziantep Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi Gıda Mühendisliği Öğretim 
Üyesi Yrd. Doç. Dr. Mustafa Bayram 
ise Türkiye'de yılda 1 milyon tonun 
üzerinde bulgur üretildiğine dikkati 
çekti. Bulgurun ucuz ve besleyici bir 
ürün olduğunu ifade eden Bayram, 
Birleşmiş Milletler ‘in yardım 
organizasyonları kapsamında satın 
aldığı bulgur miktarını her yıl yüzde 20 
oranında artırdığını vurguladı. 

Bulgur sektörü için yol haritası hazırlanıyor 
Avrupa Birliği İş Geliştirme Merkezi'nin yürüttüğü 

çalışmayla bulgur sektörü için yol haritası hazırlanıyor. 
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Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer 
Fizik Mühendisi

YIL 193∞

Nereden bakarsanız bakın bir büyük insanı 
sonsuzluğa gönderdiğimiz yılın üzerinden 
tam tamına 86 yıl geçmiş. Bir ömür diye 
düşündüğümüz ve hatta Cumhuriyetimizin 
ilan edilmesinden 101 yıl geçmiş, hala 
dimdik ayakta bir ülkenin vatandaşlığını 
yaşamaktayız. Şu bir hakikattir ‘Benim naçiz 
vücudum elbet bir gün toprak olacaktır, 
ancak Türkiye Cumhuriyeti ilelebet payidar 
kalacaktır.’ Bu cümleyi unutmamız mümkün 
mü? Mustafa Kemal Atatürk bu cümleyi 
boşuna kurmadığına inanmaktayım. 

Türk Milletine sonsuz güveni olan ve bu 
güveni her dakika halka aşılayan Mustafa 
Kemal Atatürk ‘Türk Milleti Çalışkandır, 
Türk Milleti Zekidir, Çünkü Türk Milleti 
milli birlik ve beraberlik te güçlükleri 
yenmesini bilmiştir.’  

Bilinç altında kendine güvenen bir 
toplum yaratmaya çalışan bir liderimiz 
kısacık ömrüne neler sığdırmış. Bu 
sözleri söylerken çok inandığı halkın 
neleri başarabileceğini çok iyi tespit etmiş 
olması takdire şayandır. Devam eden 
sözlerini de değerlendirmek gerek. ‘’ Ve 
çünkü Türk Milletinin yürümekte olduğu 
ilerleme ve medeniyet yolunda elinde ve 
kafasında tuttuğu meşale müspet ilimdir.’ 
Ülke insanına olan inancını hiçbir zaman 
yitirmeyen Mustafa Kemal Atatürk, müspet 
ilmin ülkeyi aydınlığa çıkaracağına olan 
inancını ifade etmekte. 

Ancak günümüzde ülkedeki aydın 
insanlardan rahatsız olan bir kesim, ülke 
idaresini ellerinde tutmakta olduklarını 
izlemekteyiz. Müspet ilimden irrite olan 
bir kesim alenen: ‘Ülkeyi ayakta tutacak 
olanlar okumamış, halktır. Cahil halkın 
ferasetine güveniyorum. Olayları en rahat 
okuyanlar ilkokul mezunları, çünkü 
zihinleri berrak. Okuma oranı arttıkça 
beni hafakanlar basıyor.’  Bunu söyleyen 
Sebahattin Zaim Üniversitesi Rektör 
yardımcısı olan zat, yaşadığı ülkeyi ve onu 
kuran ATATÜRK’ün vermeye çalıştığı 
kültürden ve onun hedeflerinden bihaber 
olmasını anlamakta güçlük çekmekteyim. 
Böyle insanların yetiştirdiği bir neslin neler 
yapabileceğini düşüne biliyor musunuz? 

Ülkemizin bu parazitleri hem okumuş hem 
de cahil oldukları alenen ortada olmasına 
hicap duymaktayım. Bu adamların eğittiği 
nesilden fayda beklemek boşuna olduğuna 
inanırım. Bakın geçtiğimiz son birkaç 
seneye, ülkemde hangi konuda Türkiye bir 
gelişme sağlamış. Tarımda üretim düşmüş, 
hayvancılık çökmüş, devamlı ithalata dayalı 
bir ekonomiye yönelen ülkenin bir karanlık 
tünelde olduğuna şüphem yoktur. 

Adalet ve Ekonomi ehil olmayan insanlara 
teslim edilince hem ahlak çöker hem de 
inançlar çöker. Adalet yok olur, yoksulluk 
artar, ülke çıkışı olmayan bir sokağa doğru 
yol alır ki, bunun sonu hüsran demektir. 

Bir küçük örnek vermek isterim.  Son 10 
sene içinde kadın cinayetlerinde artışı hiç 
düşündünüz mü ? 2013 yılında cinayete 
kurban gitmiş kadın sayısı 237, şüpheli 
ölüm ise 51 kadın. 2018 yılında bu rakam 
katlanmış, 440 kadın cinayeti ve 110 şüpheli 
kadın ölümü. 

Görüldüğü gibi katlanarak artan bir şiddet, 
ülkedeki yaşamı sarsmakta. 

2024 yılı verilerine bakarsak, ilk 8 ayın 
değerini ele almakta yarar olduğunu 
düşünmekteyim. 261 kadın, erkekler 
tarafından öldürülmüş ve 164 kadın ölümü 
şüpheli durum arz etmekte. 

Sadece kadınlar mı öldürülüyor ülkemde 
yeni doğmuş bebeklerde de bu katliamı 
görmekteyiz. Vicdan sahibi olmayan 
para tüccarları, yeni doğan bebekleri 
kullanarak, devleti soymalarına şahit 
olduk. Buna müsaade veren bir yönetimin 
hala görevde olmasını izlemek bile, insana 
zül gelmekte.  

İnsan sağlığını bir ticaret eşyası gibi 
gören zihniyet, ülkemde her konuyu 
çürütmeye çalıştığı gibi bu konuda da 
insan sağlığını hiçe saymakta, insan yoksa 
Devlet’in de yok olacağını düşünemeyecek 
kadar kısır beyinli olduklarına inanırım. 

Osmanlı Devlet’inde de bir tek Padişah 
hükmeder, idare sadece onun emri 
ile yürütüldüğünü hatırlarsınız. Hatta 
Nazi Almanya’sında da Adolf Hitler’ 
in her cümlesi, kanun yerine geçmiş. 
Hatta bazılarını da yazmaya tenezzül 
bile etmemişler. Sözle yürütülen bir 
idare, sonucunda kimsede sorumluluk 
olmamakta. 

Ülkem de son on senede kararnamelerle, 
hatta vekaleten yürütülen genel 
müdürlüklerle, ülkem bir uçurumun 
kenarına doğru itilmekte. ‘Bana verin 
yetkiyi, bakın ülkeyi nasıl uçuracağız’ 
demedi mi?  Belki de doğru söylemekte 
hazret, kendisini ekonomist olarak 
tanımlayan ve ülkemdeki ekonomiyi afaki 
denklemlerle çökerten bir Cumhur var 
elimizde.  

Atatürk’ün hedef gösterdiği ‘Muasır 
Medeniyetler’ hedeflerinden sapmış, ülke 
olarak can güvenliği olmayan koşullarda 
yaşayan, yoksulluğa, adaletsizliğe, 
sağlıksızlığa, fakirliğe, işsizliğe, üretim 
düşüşüne, küçülmeye doğru kanatlanmış 
bir şekilde uçtuğumuzu düşünmekteyim, 
diye bir sözüm geldi söyledim hem nalına 
hem mıhına.   

Öğrenciler okula 
aç gidip aç geliyor

‘Öğrenciler okula aç gidip 
aç geliyor’ diyen Gaziantep 
Kantinciler Odası Başkanı 
Şıho Kelleci, ‘’Ülke genelinde 
yaşanan ekonomik sıkıntının 
en büyük yükünü aileleri ile 
birlikte öğrenciler sırtlıyor. 
Çünkü ailenin, maddi gücünün 
azalmasından en çok çocukları 
etkileniyor. Ailenin maddi 
durumu olmayınca çocuklarına 
da harçlık vermekte zorlanıyor. 
Özellikle kırsal bölgelerde 
ki çocuklarımızın alım 
gücünün düşük olduğunu 
söyleyebiliriz. Günümüzde bir 
dürüm ve ayran alamayacak 
birçok öğrenci bulunuyor’’ 
açıklamasını yaptı.

Öğrencilerin alım 
gücünün düştüğünü 

satışların azalmasından 
anlıyoruz

Öğrenci kart uygulamasının 

hayata geçirilmesi için 
yetkililere çağrıda bulunan 
Kelleci, ‘’Öğrencilerin 
alım gücünün düştüğünü 
kantinlerin satışlarının 
azalmasından anlıyoruz. 
Geleceğimiz olan öğrencilerin 
sağlıklı beslenebilmesi için 
daha önce sunduğumuz 
‘Öğrenci kart’ uygulamasının 
bir an önce hayata geçirilmesi 
elzem’’ dedi.

Sağlıklı beslenmek her
çocuğun en doğal hakkı

Kelleci, ‘’Öğrencilerin 
alım gücünün düştüğünü 
ve öğrenci kart uygulama 
projemizin detaylarını kent 
yöneticilerine anlattık. Proje 
üzerinde çalışma yapacaklarını 
ve dönüş sağlayacaklarını 
söylediler. Biz burada 
çocuklarımızı düşünüyoruz. 
Sağlıklı beslenmek her çocuğun 
en doğal hakkı. Bu şehir 
hayırsever bir kent olduğunu 

her platformda gösterdi. 
Kenti yönetenler başta olmak 
üzere tüm hayırseverlere 
çocuklarımıza yardım ellerini 
uzatmalarını bekliyoruz’’ 
şeklinde konuştu.

Can suyu kredisi verilmeli
Esnafın zor günler geçirdiğini 

sözlerine ekleyen Gaziantep 
Kantinciler Odası Başkanı Şıho 
Kelleci, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: ‘’Türki genelinde 
yaşanan ekonomik sıkıntı 
tüm sektörleri etkilediği gibi 
kantinci esnafını da olumsuz 
etkiledi. Giderlerimizin arttığı 
bir dönemde gelirlerimiz ise 
düştü. Şu anda okullara bir 
hafta ara tatil verildi. Bu ara 
tatil bile esnafımıza olumsuz 
yansıyacak. O yüzden bizim 
de desteğe ihtiyacımız var. 
Özellikle sigorta primleri 
konusunda esnafa ayrıcalık 
tanınmalı ve can suyu kredisi 
verilmeli.’’ Haber Merkezi

Bir dürüm ve ayran alamayacak 
yüzlerce öğrenci bulunuyor

Bu kapsamda 5-6-7 Kasım 
iş bırakma eylemleri yapan 
aile hekimleri 2-6 Aralık 
tarihlerinde 5 günlük ve 
tüm Türkiye de yapılacak iş 
bırakma eylemi yapacak. 

Maaş kesintisi hekimler 
üzerinde baskı oluşturacak

Vatandaşların hastaneye 
başvuru sayısının 
artmasının veya aile 
hekimleri tarafından sevk 
edilmesi durumunda bile 
aile hekimlerine maaş 
kesintisi yapılacağını 
kaydeden Erdoğan, 
bunun hekim üzerinde 
baskı oluşturacağı için 
hastanın ihtiyacı olan sağlık 
hizmetine ulaşmasının 
engelleneceğinin altını 
çizdi. 

Her kişinin 6 ayda 
bir aile sağlığı merkezi 
ziyareti zorunlu hale 

getiriliyor
‘Herhangi bir sağlık 

sorunu olmasa bile her 
kişinin 6 ayda bir aile sağlığı 
merkezi ziyareti zorunlu 
hale getiriliyor’ diyen 
Erdoğan, ‘’İlk aşama da 
başvuru yapmayan kişiler 
nedeniyle aile hekimlerinin 
gelirlerinde yüzde 20’lere 

varan kesintiler öngören 
düzenleme önümüzde ki 
günler de vatandaşlarımıza 
da idari para cezaları 
olarak geri dönecek veya 
belki de 6 ay başvuru 
yapmayan kişilerin sağlık 
hizmeti almasına kısıtlama 
mi getirilecek? Ya da aile 
hekimlerine başvuru 
yapmayan hastaların katkı 
payları mı artırılacak?’’ 
sorusunu sordu. 

Halkın nitelikli sağlık 
hizmetine ulaşması 
mümkün olmayacak

Yönetmelik ile aile 
hekimlerinin antibiyotik, 
mide koruyucu ve ağrı 
kesici gibi ilaçları yazmasına 
kısıtlama getirildiğini 
ve buna uymayan aile 
hekimlerinin maaşlarından 
kesinti yapılacağını duyuran 
Erdoğan, ‘’Hastasına uygun 
tedaviyi yapmak isteyen 
aile hekimleri bakanlık 
tarafından cezalandırılmak 
isteniyor. Hekimin 
tedavisine bile müdahale 
edilen bir ortamda halkın 
nitelikli sağlık hizmetine 
ulaşması mümkün 
olmayacak’’ açıklamasını 
yaptı. Haber Merkezi 

Aile hekimleri Aralık ayında 
da 5 gün iş bırakacak

Prof. Dr. Sözbilir, 2020'deki 
Elazığ depreminde Doğu 
Anadolu Fayı'nın Pütürge 
segmentinin kırıldığını 
söyleyerek, "8 Kasım'da ise 
2020'deki enerji transferi 
nedeniyle Pütürge segmentinin 
kuzey ucundaki Palu 
segmentinin bir bölümü 
kırılmış oldu. O bölgenin 
995, 1789 ve 1874 yıllarında 
7'ye varan büyüklükte yıkıcı 
depremler yaşadığını biliyoruz. 
Fakat Palu segmenti son 100 
yılda belirli aralıklarla çok 
sayıda 5 civarında deprem 
üretti. Palu segmenti 200 yılı 
aşkın süredir yıkıcı nitelikte 
büyük deprem üretmiyor. Palu 
segmentinin asismik nitelikte 
krip yaptığına dair ölçümler de 
bulunuyor. Yani sismik boşluk 
sınıfında değerlendirilen 
ve büyük deprem üretmesi 
beklenen faylardan biri. Bunun 

yanında Palu ilçesinden 
başlayıp güneybatıya Adıyaman 
iline doğru ilerleyen Adıyaman 
fayı var. Biz bu fayı 2 yıldır Fırat 
Üniversitesi yürütücülüğünde 
birlikte çalışıyoruz. YÖK-
Araştırma Destek Programı 
kapsamında çalıştığımız bu 
projede, Adıyaman fayının da 
diri bir fay olduğunu saptamış 
bulunmaktayız. Bu fayın da 
7'ye varan büyüklükte deprem 
üretme potansiyeli bulunuyor. 
Bu nedenle Adıyaman fayının 
sismolojik ve jeodezik anlamda 
sürekli izlenmesinde fayda var 
diye düşünüyorum" ifadelerini 
kullandı.

“Narlı Fayı segmentleri 
üzerinde stres 

birikimi devam ediyor”
6 Şubat 2023'teki 

7.8 büyüklüğündeki 
Kahramanmaraş depreminin 
tetiklemesiyle 9 saat sonra 

kırılan Çardak ve Doğanşehir 
faylarının uçlarındaki 
Malatya fayı ve Savrun ile 
Saimbeyli faylarının da stres 
biriktirmeye devam ettiğine 
dikkat çeken Prof. Dr. Sözbilir, 
"Benzer şekilde 6 Şubat 2023 
depreminde bir bölümü 
kırılan Narlı fayı güneyindeki 
Sakçagöz, Yesemek ve Hacıpaşa 
fayı gibi Ölüdeniz fayına ait fay 
segmentleri üzerinde de stres 
birikimi devam ediyor" dedi.

Prof. Dr. Sözbilir, "Henüz 
kırılmayan sismik kaynakların 
varlığı nedeniyle özellikle 
Bingöl, Adıyaman, Malatya, 
Gaziantep, Hatay ve Adana 
illerinde depreme hazırlık 
konusunda acil önlemler 
alınması gerek, halkın 
bilinçlendirilmesi de hayati 
derecede önemli diye 
düşünüyorum" diye konuştu.
t24

Antep için endişe verici 
bir deprem uyarısı daha

1 Ocak - 31 Ekim 
tarihleri arasında 357 
kadın, erkekler tarafından 
öldürüldü. Katledilen 
kadınların 61’i şüpheli 
ölüm olarak kaydedildi. 198 
kadın ateşli silahla ve 77’si 
ise kesici aletle öldürüldü.

Katledilen kadınların 
ortalama yaşı ise 37 olarak 
kayıtlara geçti. Katledilen 
kadınların 168’i evli, 96’sı 
bekar, 26’sı boşanmış, 

10’u dini nikahlı, 55’inin 
ise medeni durumu 
bulunmuyor.

Kadınların büyük 
çoğunluğu aile içinde 
katledilirken bu sayı 
135 olarak kaydedildi. 
Kadınların 53’ü ise 
boşanma aşamasında 
olduğu, 45’i tanıdığı, 41’i 
de ilişki yaşadığı erkek 
tarafından öldürüldü. 
artıgerçek

10 ayda 357 kadın, erkekler 
tarafından öldürüldü

Gaziantep Su ve Kanalizasyon 
İdaresi (GASKİ) Genel 
Müdürlüğü’nün 2023 Yılı Sayıştay 
Denetim Raporunu kamuoyuna 
duyuruldu. Denetim raporuna göre 
Şahinbey İlçe Müftülüğü faiziyle 
birlikte 720 bin 708 TL, Şehitkamil 
İlçe Müftülüğü ise faiziyle birlikte 28 
bin 370 TL’lik su borcunu ödemediği 
ortaya çıktı. 

GASKİ, 2023 yılında 
233 milyon 702 bin 602 

lira faiz ödedi
Rapora göre müdürlüğün son 3 

yılda gelirleri yüzde 232, giderleri 
ise yüzde 322 arttı. Ayrıca 2021 
yılında 82 milyon 509 bin 114 lira 
faiz ödeyen GASKİ, 2022 yılında 97 
milyon 318 bin 509 lira, 2023 yılında 

ise 233 milyon 702 bin 602 lira faiz 
ödedi. 

GASKİ’nin 2023 mali yılı bütçesinin 
4 milyar TL olarak görüldüğü 
raporda, ‘’Yıl içinde 3 milyar 998 
milyon 966 bin 556 TL bütçe gideri 
yapılmış, 1 milyon 33 bin 443 
TL ödenek iptal edilmiştir. 2023 
yılında net bütçe geliri yüzde 98,62 
seviyesinde gerçekleşmiştir. Alınan 
bağış ve yardımlar ile özel gelirler 
(yüzde 118,85), diğer gelirler (yüzde 
102,11) beklenenin üstünde; teşebbüs 
ve mülkiyet gelirleri (yüzde 97,23) 
ile sermaye gelirleri (yüzde 34,59) ise 
beklenenin altında gerçekleşmiştir. 
2023 yılında bütçe giderleri yüzde 
99,97 seviyesinde gerçekleşmiştir. 
Personel giderleri (yüzde 178,77), 

sosyal güvenlik kurumlarına devlet 
primi giderleri (yüzde 138,66), mal 
ve hizmet alım giderleri (yüzde 106), 
faiz giderleri (yüzde 295,83), cari 
transferler (yüzde 136,51) beklenenin 
üstünde; sermaye giderleri (yüzde 
84,19) ise beklenenin altında 
gerçekleşmiştir” açıklamasında 
bulunuldu. 

Müdürlüğün bütçesi, 2023 
yılında bir önceki 

yıla göre 1 milyar TL’nin 
üzerinde arttı

GASKİ’nin 2023 yılında geliri 2022 
yılına göre 1 milyar 336 milyon 884 
bin TL arttı. Teşebbüs ve mülkiyet 
gelirlerinde 833 milyon 56 bin 290 
lira alınan bağış ve yardımlar ile özel 

gelirlerde 286 milyon 336 bin 725 lira, 
diğer gelirlerde 293 milyon 333 bin 77 
lira tutarlarındaki artışlar toplam artış 
üzerinde belirleyici olduğu görüldü. 

Yine rapora göre 2023 yılında 2022 
yılına göre bütçe gideri 1 milyar 308 
milyon 763 bin 454 lira artış gösteren 
müdürlüğün, gider kalemlerine 
bakıldığında personel giderinin 
180 milyon 819 bin 110 lira, sosyal 
güvenlik kurumlarına devlet primi 
giderlerinin 119 milyon 111 bin 309 
lira, mal ve hizmet alım giderlerinin 
591 milyon 849 bin 351 lira, faiz 
giderinin ise 136 milyon 384 bin 103 
lira, cari transferlerin 7 milyon 334 
bin 396 lira ve sermaye giderlerinin 
ise 401 milyon 285 bin 663 lira arttığı 
tespit edildi. Haber Merkezi 

Vatandaş ödedi, müftülükler ödemedi

Eğitime katkı gecesine 
yaklaşık 600 kişi katıldı

Tilkiler Köyü Eğitim Kültür Sağlık ve 
Dayanışma Derneği’nin, eğitime destek 
amacıyla düzenlediği gecesi yapıldı. 
24,25,26 dönem HDP Milletvekili 
Mahmut Toğrul, CHP Gaziantep 
Milletvekili Hasan Öztürkmen, siyasi 
partilerin ilçe başkanları ile sivil toplum 
kuruluşlarının temsilcilerinin katıldığı 
gecede davetliler, Arzu Şahin, Bajar 
Grubu ve Koma Evdal’ın şarkılarıyla 
unutulmaz bir gece yaşadılar. 

Tilkiler Köyü Eğitim Kültür Sağlık 
ve Dayanışma Dernek Başkanı Eren 
Ovayolu, ‘’Bugüne kadar yüzlerce 
öğrencimiz burs aldı ve sınava hazırlık 
kurslarından faydalandı. Bir öğrencinin 
hayatına dokunmak, ona katkı 
sağlamak en büyük iyilik’’ dedi. 

Yüzlerce öğrencimiz 
burs aldı ve sınava hazırlık 
kurslarından faydalandı

‘Bugüne kadar yüzlerce öğrencimiz 
burs aldı ve sınava hazırlık 
kurslarından faydalandı. Bir 
öğrencinin hayatına dokunmak, ona 
katkı sağlamak en büyük iyilik’ diyen 
Ovayolu, ‘’O öğrencilerimizin daha 

sonra gelip toplumuna sahip çıktığına 
bire bir şahit olmaktayız. Yönetim 
kurulumuzda bir hali hazırda burs 
alan öğrencimiz, bir de yeni mezun 
avukat arkadaşımız görev alıyor. Bunlar 
gösteriyor ki gençlerimize dokunmak 
onları toplumumuza kazandırmak 
adına çok önemli’’ açıklamasını yaptı. 

Derneğimizin kuruluş amacı 
eğitim, kültür, sağlık ve dayanışma 

alanlarında çalışma yürütmek
Derneğin 2013 yılında kurulduğunu 

hatırlatan Ovayolu, ‘’Derneğimizin 
kuruluş amacı eğitim, kültür, sağlık 
ve dayanışma alanlarında çalışma 
yürütmek. Derneğimiz yaklaşık 250 
ihtiyaç sahibi ailemize yılda 3 kere kuru 
gıda ve kurban eti dağıtımı yapıyor. 
2023-2024 eğitim öğretim döneminde 
83 öğrencimize burs verilmiş ve 
eğitimlerine katkı sağlandı. Yaklaşık 
30 öğrencimize sınava hazırlık kursları 
verdik’’ ifadelerini kullandı.

Tilkiler Köyü Derneği 
bölgenin en aktif, en 

çalışkan, en büyük derneği
Ovayolu, ‘’Köyümüzde okula 

giden yaklaşık 100 öğrencimize okul 
açılmadan önce kırtasiye malzemesi 

dağıtımı yapıldı. Köyümüzün cem 
evinde bulunan Nuray Alpdoğan adına 
yapılan sağlık kabinine 2 haftada bir 
doktor gelmekte ve hastalarımızı bire 
bir muayene ediyor. 8. Tilkiler köyü 
Festivalimiz 3 tam gün sürmüş ve 
yaklaşık 30 bin insanımız festivalimize 
katıldı. Derneğimiz Hızır ve muhabbet 
cemleri, aşure günü, kahvaltılar, 
Alevilik üzerine paneller, fıstık üzerine 
eğitimler gibi daha birçok çalışma 
yapmaktadır. Şunu yeniden iddia 
ediyoruz ki Tilkiler Köyü Derneği 
bölgenin en aktif, en çalışkan, en büyük 

derneği’’ şeklinde konuştu.  
Tilkiler Köyü Eğitim Kültür Sağlık 

ve Dayanışma Dernek Başkanı Eren 
Ovayolu, konuşmasını şu cümlelerle 
bitirdi: ‘’Tilkiler toplumu hem nüfuslu 
hem de nüfuzlu bir toplum. Tilkiler 
toplumu okuma oranı ile eğitime 
vermiş olduğu önemle tüm dünyaya 
nam salmış bir toplum. Derneğimizin 
bütün etkinliklerinde tilkiler halkı ve 
dostları her zaman yanımızda olmuş 
ve bizleri desteklemişler bu da bize 
çalışmalarımızda güç veriyor.’’ Haber 
Merkezi 

Bir öğrencinin hayatına dokunmak 
ona katkı sağlamak en büyük iyilik

Ekim ayında Gaziantep 
Havalimanı’na iniş-
kalkış yapan uçak trafiği 
iç hatlarda 2.287, dış 
hatlarda 194 olmak üzere 

toplamda 2.481’e ulaştı.
Yük (kargo+posta+bagaj) 

trafiği ise ekim ayında 
toplamda 2.466 ton oldu. 
Haber Merkezi

Ekim’de 252 bin 608 
yolcuya hizmet verildi


